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Ik maak bezwaar tegen de uitrol van 5G. Ik ben EHS-er en heb al extreem veel last van de huidige 
stralingsniveaus. Nog weer een extra generatie erbij maakt het leven extra moeilijk, dus niet doen. 
Vooral omdat 5G helemaal niet meer te ontlopen is, je wordt op elke straathoek bestraalt. Zoals het 
bekende liedje van Frans Halsema en Jenny Arean zegt: “Vluchten kan niet meer, 'k zou niet weten 
hoe. Vluchten kan niet meer, 'k zou niet weten waar naar toe” Ik heb nu al genoeg 
gezondheidsklachten veroorzaakt door wifi, smartphones, 2e, 3e, 4e generatie mobile telecommunicatie 
etc.. Wat zijn de gezondheidsrisico’s op lange termijn???!!!!! Dus eerst een onafhankelijk lange 
termijn onderzoek naar de schadelijke effecten van gepulseerde elektromagnetische straling van 2 t/m 
5G, wifi e.d. (net zoals dat gebruikelijk is bij medicijnen, voordat deze toegelaten worden!!!) voordat 
5G uitgerold wordt. Ik heb als deze wet wordt aangenomen geen vrije keus en daarom is de 
(verplichte) uitrol van 5G ONDEMOCRATISCH!!!!!!!!


